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Årsmelding for Alvdal skytterlag 2013. 
 
 

Klubbrommet miniatyrbanen i Alvdal samfunnshus  
fredag 22. november kl.19.00. 
Årsmøtet telte 10 medlemmer. 

 
Saker:  
 

1. Åpning og konstituering. 

- Hans Sollid ble valgt som møteleder. Øyvind Randen ble valgt som sekretær. 
 

2. Årsmelding for Alvdal skytterlag for 2013. 

- Leder gikk gjennom årsmeldingen med enkelte utdypinger og kommentarer. 
- Årsmøtet drøftet våpensituasjonen opp mot behov, etterspørsel og hvor mye 

kapital vi bør binde i egne våpen til utleieformål. Det er flere sider ved dette, men 
det ble konkludert med at det er rom for å eie et par geværer til- dette primært 
med pengestøtte fra Frifondet. 

- Årsmøtet diskuterte veien videre ifm rekruttering, her ble nevnt Skytingens Dag og 
Sponsordag som evenementer som gjerne kan kjøres på nytt innendørsanlegg. I 
relasjon til dette vektla årsmøtet også betydningen av å arbeide strategisk og 
jevnt opp mot mediene, slik som eksempelvis alvdalmiv.no for å pleie både 
sponsorer, publikum generelt og eventuelle nye skyttere spesielt. 

- Årsmøtet drøftet nettløsningen til laget på bakgrunn av serverproblemer sist 
sommer og at dette har vært diskutert flere ganger de senere år. En mulighet er å 
gå over til dfs.no sin portalløsning med forenklinger dette kan ha med seg 
driftsmessig. På den annen side er denne løsningen ikke adekvat som medium ut 
mot allment publikum, sponsorsynlighet og ikke minst pleie av alle lokalinvolverte 
som dagens redaksjonelle drift med stort bildetilfang muliggjør. Styret vil likevel 
følge opp og vurdere dette i det videre. 
 

- Årsmøtet godkjente enstemmig årsmeldingen. 
 

3. Årsmelding fra ungdomsutvalget og rapport fra jegerrelatert virksomhet. 

- Ingvar Brohaug og Øyvind Randen redegjorde for henholdsvis ungdomsutvalget 
og jegerrelatert virksomhet. 
 

4. Regnskap for 2013. 
- Agnar Kveberg redegjorde for regnskapet med ulike noter og utdypninger. 



2 
 

- Årsmøtet diskuterte regnskapets poster 2390 vs 1930, dvs premieoppgjør og 
premiekonto. Dette har vært en gjenganger med ulike utfordringer knyttet til seg, 
både hva gjelder pengeflyten, selve føringene og overgang til nytt system via 
dfs.no. Et av forholdene er likevel dette at pengene ASL utbetaler egne skyttere 
har vært større enn det egentlig like beløpet som arrangører skal ha betalt ASL i 
premiepenger. Årsmøtet var enige om at på samme måte som vi forrige år 
salderte til null en akkumulert premiepengeminus på ca 25000 kr over mange år, 
bør vi nå også saldere og avstemme ovennevnte poster til nulll opp mot konto på 
dfs.no. Styret bes ta dette med inn i nytt driftsår. 
 

- Revisor Moldstad la fram revisorberetningen- her ble det diskutert særlig at 
revisor anbefaler av ulike grunner at ASL bør føre drift og investering separat- ført 
sammen gir dette et skeivt bilde som også kan vanskeliggjøre korrekt lesing 
utenfor styret som kjenner føringen og forutsetningene. 

 
Vedtak: De framlagte revisjonsrapporter tas til underretning. Regnskapet for 2013 
godkjennes og kasserer og regnskapsfører meddeles ansvarsfrihet. Årsmøtet tar 
også møtets drøfting angående investering vs driftsbudsjett til etterretning slik at 
styret bemyndiges til å sette opp regnskapet med adskilte posteringer for Drift og 
Investering ut fra godkjente tall.  
 

5. Kontingent for 2014. 

- Styret innstiller på uendrete kontingentsatser. 
- Vedtak: innstilling vedtatt. 

 
6. Innkomne forslag. 

Ingen forslag framsatt fra medlemmer eller styret 
 

7. Budsjett.  
- Vedtak: Det framlagte forslag til budsjett vedtas med den endring jf sak 4 at det 

nye styret bemyndiges til å korrigere budsjett i tråd med dette. 
 

8. Valg.  
- Leder i valgkomiteen Karstein Skundberg redegjorde. 
- Leder Hans Sollid ble gjenvalgt som leder. Øyvind Randen stilte ikke til gjenvalg, 

her ble nytt styremedlem Hanne Strypet valgt. Som nytt medlem i 
ungdomsutvalget for Jan Erik Bjørn ble Hans Steihaug valgt. I banekomitêen ble 
Per Dalåsen valgt for ny periode. Som revisorer ble valgt Ingar Moldstad og Gert 
Nordtun, dette til forskjell fra tidligere formulering hvor ”…styret bemyndiger…”. 
Nye i valgkomitêen blir Karstein Skundberg (14-15) og Øyvind Randen (14-16). 

 
Vedlegg: Resultater 2013 

 

Årsmelding for Alvdal skytterlag 2013. 
 

1. Styret i 2013: 
- Hans Sollid    13-14   13 leder/kasserer 
- Agnar Kveberg   13-14   13 forr.fører 
- Øyvind Randen   12-13   13 sekretær  
- Gunnar Johan Hagen  13-14   13 nestleder  
- Ingvar Brohaug   12-13   13 som leder i ungdomsutvalget  
- Geir Inge Steien   12-13              13 styremedlem 
- Roar Steihaug                        13                   varamann 

 
- Ungdomsutvalget:  

- Ingvar Brohaug   13-14   13 leder  
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- Tor Arne Reinertsen   13-14  
- Jan Erik Bjørn   12-13  

 
- Kontakt skifelt:  
- Agnar Kveberg   13  

 
- Banekomite:  

- Per Dalåsen 
o Fant ingen figurlisteoppføringer.    12-13   leder  

- Per Westgård    13-14  
- Arve Røsten    13-14  

 
- Revisorer: Ingar Moldstad og Gert Northun. 

 
- Valgkomite:  

- Karstein Skundberg               11-12-13 - leder 
- Bjørn Olav Frank  12-13-14 
- Hanne Kristin Strypet  13-14-15 

 
- Ombudsmenn: Styret bemyndiger.  

 
Andre funksjoner i laget (ikke på valg):  
Sponsoransvarlig: Hans Sollid  
WEB-ansvarlig: Øyvind Randen  
Vaktmester skytterhuset: Per Gunnar Haug 
Banemester: Per Dalåsen.  
Kommunikasjon/elektronikk: Per Westgård  
Ammunisjonsforvalter: Hans Sollid 
Skytterhusets venner/utleieansvarlig: Kathrine Tollan 

 

2. Styrets virksomhet. 

Det er i perioden holdt 3 styremøter og behandlet 14 saker.  

3. Kurs/møter. 
Hans Sollid deltok i ombudsmøtet på Tolga lørdag 8. desember og på ledermøte på 
Tolga.  
 
4. Skytebanene: 

Stormoen skytebane.  
Her har vi ikke foretatt oss noe av vesentlig betydning dette året. Anlegget fungerer 
slik vi ønsker det.  
Vi har hatt en vannlekkasje inne på herretoilettet, noe som ble oppdaget veldig tidlig 
ved en tilfeldighet. Et rør hadde sprunget lekk, men heldigvis ikke mer enn at sluken i 
gulvet tok unna vatnet. Dette aktualiserer jevnlig inspeksjon av huset.  
Dessverre hadde vi natt til 17. sept. innbrudd på skytterhuset og i standplassbua på 
100m. Her forsvant vekselpengene vi oppbevarer der i forbindelse med oppskyting 
og treningsskyting for storviltjegere. Innbruddet ble anmeldt, men er uoppklart. 
Skytterhuset driftes nå teknisk av Alvdal skytterlag ved vaktmester og 
utleie/cateringvirksomheten driftes av Skytterhusets venner med Kathrine Tollan i 
spissen. Dette er en ansvarsfordeling som fungerer meget bra. Kathrine gjør en 
meget god jobb her. Prisene på utleie er justert litt opp.  
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Miniatyrbana på samfunnshuset:  

Vi har endelig fått tilgang på skuespillergarderoben som klubbrom. Her har vi nå fått 
etablere oss med egen sofakrok, hybelkjøkkenbenk med overskap samt storskjerm 
for visning av både resultater og dokumenter knyttet til styremøter. I tillegg har vi 
kjøpt inn visningsprogram for såkalt treningsmodus. Per Dalåsen har gjort en 
betydelig jobb med å perfeksjonere kulefangere og koble sammen skivene. I tillegg 
har Arve Røsten lagt nytt belegg under skivene.  Anlegget framstår i dag som ferdig 
til allsidig bruk til beste for skytterne. Vi har fått tilskudd fra Sparebanken 1 Hedmark 
til prosjektet som sikkerhets- opplærings- og miljøsenter.  
Som et resultat av denne utbygginga blir det nå lagt til rette for at anlegget skal 
kunne drives som en opplæringsarena for gjennomføring av banestevner. Alt utstyr 
der nede tilsvarer det vi finner på banen for å kunne arrangere et banestevne. Målet 
er å kunne utdanne funksjonærer her nede som kan bekle alle funksjonene på et 
bane- og feltstevne. Her har vi en ideell opplæringsarena. Vi begynner tidlig med de 
unge, noe som er en god strategi å legge i botn. 
 
5. Statistikk. 

Klassevis fordeling i 2013  
1 2 3 4 5 V55 V65 V73 R ER JR Asp 

282 12 11 7 1 2 4 1 4 9 9 31 

 
Vi har registrert deltakelse fra Alvdal skytterlag på i alt 77 (86) stevner. Her finner vi 
deltakelse fra i alt 42 (43) forskjellige skyttere. Det er registrert 513 (592) 
enkeltresultater.  
 

2012 2010 2009 2008 2007 2006 2005 2004 2003 2002 

592 453 615 558 544 563 561 580 725 748 

 

         2013 

         375 

 
250.000 skudd for DFS i trening og konkurranser + oppskytinger/treninger. 
 
6. Våpensituasjon.  

Den er uendret og vurdert til å være tilstrekkelig for vår virksomhet idet vi oppfordrer 
alle å skaffe seg egne våpen.  

- Årsmøtet drøftet våpensituasjonen opp mot dagens behov, etterspørsel og 
hvor mye laget skal/bør binde av kapital til egen våpen til utlånsformål. 

 
7.     Elektronikk. 

Nytt av året er den betydelige investering som ligger i innkjøp av fem elektroniske 
skiver på 15 m. Dette er den største enkeltinvestering siden elektroniske skiver på 
100 og 200 m. Kostnadene har vært store, men forutsigbare. Her viser vi til 
regnskapet. 
Drifts- og investeringsmidlene inklusive elektronikk på 100m tas også i år i sin helhet 
fra inntektene fra jegerprøver/treningsskyting. Her er det i år bare påløpt vanlige 
driftskostnader. Dette finansieres i sin helhet via en felleskonto. Vi har slått sammen 
100m og elgbanen i ett driftsområde i samarbeid med Alvdal JFF. Dette fungerer 
veldig bra.  
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7. Arrangement. 
Året har vært et normalår sett i forhold til i fjor. Igjen har vi vist at vi har en meget høg 
kompetanse å høste av når alle legger bredsida til slik som dette året. I år ble bl. a. 
banestevnet arrangert uten at flere sentrale aktører var disponible. 
 

1. Skurlagsstevnet felt lørdag 23. mars med 127 (127) deltagere. Stevnet 
vunnet av Odd Sverre Håkenstad, Lesja. Lokale klasseseire til Sondre H 
Hagen i kl. jr. og Hanne Kr. Strypet i kl. 1.  Stevnet gikk under flotte forhold, 
noe som muliggjorde at vi kunne bruke det beryktede langholdet igjen.  

2. Alvdalsstevnet bane, 11.- 12. mai med 196 (171 - 172 - 212) deltagere. 
Stevnet vunnet av Kim Andre Aannestad Lund, Løiten med 347 p. 
Klasseseier til Kristian Brohaug i kl. R. 

3. Jaktfeltstevnet, lørdag 1. juni i samarbeid med Alvdal JFF. 98 (86) 

deltagere. En gledelig økning. Stevnet gikk fint med et opplegg bl.a. fra 
standplass på feltbanen.  

4. Lagmesterskap skogsløp med skyting ble ikke arrangert i år.  
5. Veteransamlinger – bane. Vi har stått som arrangert av ei veteransamling 

bane for Nord-Østerdal skyttersamlag. Vi har vært tre-fem veteraner som 
har møtt her til et sosialt fellesskap. 

 
Skytingens Dag ble ikke arrangert. 

 

8. Sportslig virksomhet.  

Vi redegjør i detalj for dette i resultatvedlegget, men nevner at året har hatt mange 
høydepunkter.  
Det største var nok da vi fikk hele to landsdelsmestre under stevnet på Tynset 16. 
juni. Kristian Brohaug vant rekruttklassa, mens Karstein Skundberg vant sitt første 
landsdelsmesterskap, denne gangen i kl. V65.  
På Fylkesmesterskapet bane i Trysil vant Hanne Kristin kl. 1.  
Under Landsskytterstevnet på Oppdal ble Hans Sollid nr. 4 på feltskytinga i kl. V65, 
mens både Morten Reinertsen og Sondre Hagesveen Hagen skjøt på samlagslaget.  
Under samlagsstevnet bane i Folldal ble det klasseseire til Morten Reinertsen i kl. Er 
og Hans Sollid i kl. V65.  
Når det gjelder deltakelse nevnes at under SM 15 m som Røros arr. på Os hadde vi 
hele 25 skyttere på standplass. I Sm felt i Dalsbygda var vi også godt representert 
med 21 skyttere.  
I det hele tatt har sesongen vært preget av stor sportslig aktivitet på stevnet eksternt. 
Da får det heller våge seg at det ikke lenger er mulig å samle mange skyttere til felles 
trening på 200 m. Det kan virke som vi har fått en tendens mot at skytterne legger 
ned tid og ressurser forøvrig på stevnedeltakelse.  
 
9. Sponsing 

Alle sponsorene fortsetter bortsett fra Arbeidets rett der vi valgte å avslutte av avtalen 
fordi vi ikke klarte kravet om tre abonnementer. Vi har fått en betydelig utvidet avtale 
med BF-Bygg og Boligpartner. Takk til Gunnar for god medvirkning her.  
Vi får nå nye merker fra PRIX for montering på kinnstøtta på Sauer'n. 
 
10. Hjemmesida www.alvdalskytterlag.no  

Trafikken er imponerende stor. Dessverre hadde vi en datafeil i dette året slik at 
telleverket måtte nullstilles. Vi nevner bare at vi  pr. 27.11.2012 har vi bokført 171 
230 treff (145 805 treff i 2011). Siden reset av telleverket i sommer har vi pr. i dag 
20.11.2013 3949 treff. 
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Nytt av året er at vi har kjørt i gang dette med Google-kalender. Dette anser vi som å 
være svært vellykket.  
I tillegg nevnes at vi har forbedret presentasjonen av våre sponsorer på åpningssida. 
Dette ikke minst takket være innspill fra en av dem. Åpningssida ser nå ryddig ut.  
Vi vurderer den måten vi driver hjemmesida på som et verdifullt bidrag til å 
markedsføre oss og våre sponsorer.  
 
11. Organisert trening/rekruttering. 
Det har vært lagt opp til organisert trening innendørs og utendørs for 
rekrutteringsskytterne med meget godt frammøte. Vi henviser her til årsmeldinga fra 
ungd.utvalget. For seniorene har det også i vinter og sommer vært et  rel. beskjedent 
oppmøte. Målet må være å få etablert et treningsmiljø innendørs. 
 
12. Stevnedeltakelse. 
Mange av våre skyttere er flinke til å reise ut på stevner. Flest bokførte stevner har 
Karstein Skundberg  med 19 stevner. Liste over deltakelse på stevnet med resultater 
og pengepremier blir i år for første gang kjørt via DFS-systemet.  Hver enkelt skytter 
kan hente opp og kontrollere sin liste. Her ligger det også info om pengepremiene. 
Tallene viser en imponerende aktivitet med resultater fra 77 (86) stevner utenfor laget  
Slår vi sammen alle enkeltstarter eks. egne arr. kommer vi opp i 520 (592). 
På Landsskytterstevnet på Oppdal var vi representert med 22 skyttere, et tall som var 
høyt, men kunne vært høyere. Her som ellers savner vi den jamne 3.-4.klasseskytter 
som tidligere, j.fr. Elverum 2010, slang seg med i det minste på landsskytterstevnet. 
Noen slike slengere ser vi mer av på feltskytinga, heldigvis.  
 
13. Profilering. 

Ordningen med at T-shirts, gensere og jakker selges direkte fra Alvdal-Tynset 
Sport uten omkostninger fra oss utover trykking av transfers fungerer fint. 
Ordninga med gratis T-shirts til nye medlemmer fortsetter. Det er mange som har 
skjerpet seg mht montering av merker på våpen, og bra er det.  
 

14. Gave. 
Alvdal skytterlag mottok kr. 5.000 som gave fra Sparebanken 1 Hedmark til 
prosjektet sikkerhets og miljøskapende arbeid i det nye klubbrommet ved 
miniatyrbanen. 

 
Vi har leid ut banen til ett stort arrangement som ikke er knyttet opp mot 
skytesporten; Rockekonserten Live Stock 12.-15.07.12. Dette er det sjette året på 
rad. Erfaringene er fortsatt positive. Oppslutningen om arrangementet var rekordstort. 
i år også med bruk av helikopter for flyging over Alvdal.  
Slitasjen på anlegget er minimal. Arrangøren har allerede fått innvilget sin søknad om 
konsert også neste år til samme tid.  
Katrine Tollan organiserer utleie av skytterhuset på en utmerket måte. Prisene er 
justert litt opp. Badrani Digre fortsetter som renholder og gjør en fin jobb.  
Per Dalåsen gjør en kjempejobb som banemester og viser med all tydelighet hvilke 
ressurser som ligger i pensjonistene. 
Per Gunnar Haug har fungert fint som vaktmester på skytterhuset. I perioden er det 
ikke foretatt vesentlige arbeider hverken innendørs eller utendørs på skytterhuset.  
 
Septikkummen mangler fortsatt overfallsrør og kan derfor gå full på tider. Det har vi 
unngått i år. Dette med overfallsrørene er av de tiltak vi må ta tak i til neste sommer. 
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16. Skytterhusets Venner/skytterfest.  

Skytterhuset driftes av skytterlaget gjennom at Skytterhusets venner tar seg av 
cateringvirksomheten knyttet til våre arrangementer. Dette fungerer fortsatt veldig 
bra. Ekstra gledelig var det at vi i desember 2012 endelig hadde en skytterfest. 
Oppmøtet med litt under 30 var bra. De tre initiativtakerne Silje, Gudlaug og Katrine 
fortjener all honnør for at vi for første gang siden 2008 hadde skytterfest.  
 
17. Forenklinger 
Styret konstaterer at omlegging av påmelding og stevneregistrering inkl. 
pengepremiene via DFS-systemet har representert en stor avlasting for leder. Det 
samme kan en si om ammunisjonsomsetningen som i løpet av året er avviklet, og all 
ammo fra Norma og Lapua-produkter selges direkte over disk mot kontant betaling 
uten å gå vegen om fakturering fra Alvdal skytterlag. Skytterne får refundert 
subsidiene etter oppgave samlet inn på Alvdal-Tynset Sport eller ved å sende kravet 
på skjema til kasserer. Dette fungerer helt fint.  
 
18. Avtalen med Alvdal JFF.  

Torsdag 3.okober (dvs. utenfor den perioden som denne årsmeldinga omfatter) ble 
den endelige drifts- og leieavtalen med Alvdal JFF undertegnet av partene. Dette har 
tatt sin tid, men vi har benyttet den godt for å få med alle detaljene som 
forhåpentligvis gjør denne avtalen til et utvetydelig styringsdokument for samarbeidet 
i åra framover. Sentralt i avtalen er at Alvdal JFF står som rendyrket eier og driver av 
hele lerdueanlegget inkl.standplassoverbygget samt kastebunker og gapahuk, alt på 
feltbanen. De leier grunn til disse anleggene. Alvdal skytterlag har bruksrett til dette 
anlegget etter nærmere beskrivelse, i hovedsak til sine terminfesta arrangementer og 
treninger. Det andre hovedpunktet er modellen med å drifte 100 m og elgbanen som 
et felles driftsområde. Alvdal skytterlag står som anleggseiere og leier bort elgbanen 
til Alvdal JFF. Med utgangspunkt i alle aktiviteter/omkostninger som kan relateres til 
treningsskyting og storviltprøver og partenes normale aktiviteter ut fra nivået i 2013, 
driftes anlegget som et felles driftsområde der alle driftsomkostninger inkl. strøm og 
forsikring dekkes av den såkalte jegerkontoen (felleskontoen for treningsskyting og 
storviltprøver). Mellomoppgjør for utlegg til byggekonto er overført til skytterlaget iht 
avtale og etter kontroll. 
Når dette var på plass, var det enkelt å fakturere og bringe alt i orden. Avtalen er 
publisert på hjemmesida vår til orientering. Avtalen løper ut 2014 som en 
prøveordning.  
 
19. Avklaring om eiendomsforholdene på Stormoen skytebane. 
Denne saken er nå endelig klar for videreføring gjennom møte med partene. Saken 
er belyst fra skytterlagets side så langt vi har kunnet gjøre det gjennom tinglyste 
kjøpekontrakter og bygslingskontrakter. Styret har fått ei orientering om dette 
grunnlagsmaterialet.  Leder vil ta kontakt med berørte grunneiere så snart som mulig.  
 
20. Avslutning. 
Året som har gått har vært nok et meget godt år for Alvdal skytterlag.  
Vi fortsetter å kjøre med en ny ledelsesmodell med å slå sammen funksjonen som 
leder og kassere og i tillegg en stor del av sekretærfunksjonene inn under samme 
person. Under leders sjukdom i vinter ble dette satt under press. Vi har lykkes bedre 
med å fordele arbeidsoppgavene i år. Agnar Kveberg fungerer utmerket som 
forretningsfører, og det er vi meget godt fornøyde med. Han gjør en kjempejobb, men 
leder vil beklage at han fortsatt har en del å gå på i forhold til arbeidet mot styret.    
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Året som har gått har når alt kommer til alt vært et meget godt år sportslig for Alvdal 
skytterlag. Deltakelsen på stevner er fortsatt bra og lover godt for de kommende åra. 
Men vi savner flere aktive fra kl. 3-4, både på trening og ute på stevner. 
Det er derfor all grunn til å takke alle tillitsvalgte, sponsorer og ellers alle som har 
hjulpet oss i det året som har gått. 
 
Alvdal, 18.11.2013 
For styret 
 
Hans Sollid/s    
Leder/kasserer/delvis også sekretær  

 
 
Årsmelding for ungdomsutvalget 2013 
 
Utvalget har i perioden bestått av: 
Ingvar Brohaug – leder 
Jan Erik Bjørn 
Tor Arne Reinertsen  
 
Trening innendørs og utendørs: 

Treninga startet opp igjen i november med trening på tirsdager for de yngre. Bra 
deltagelse i hele vinter. Dette var første vinter med elektronikk på 15m, så dette er 
trolig noe av grunnen til den bra deltagelsen. Vi får også flere muligheter til å variere 
skytingen og lage konkurranser til slutt med elektronikk. Treninga fortsatte utendørs 
med finfelt og 100m, men med noe mindre deltagelse. Vi har nå også fått med oss 
flere veteraner på disse skytingene, noe som er bra for det sosiale og 
treningsutbyttet.  
 
Skyteskole: 
Også i år har vi hatt skyteskole som startet i november. Opplegg gikk over 5 kvelder. 
5 skyttere deltok, og hovedinstruktører har vært Ingvar og Tor Arne. Etter fullført 
skyteskole fikk disse et tilbud om å være med de ordinære treningsgruppene utover 
sesongen.  
 
Avslutning/resultater: 
Også denne sesongen har det vært mange av de yngre som har deltatt på stevner, 
og vi har fortsatt å gjøre oss bemerket ved at vi er mange ivrige skyttere, som også 
gir stor bredde i "toppen". Vi har gjort gode prestasjoner i alle klasser, og 
høydepunktet kom da Kristian Brohaug ble Landsmester på Tynset i sommer. Vi fikk 
også Morten Reinertsen inn i 350-klubben dette året, men han ble også 
samlagsmester 2 ganger og DC-vinner.  
På de fleste stevner dette året har vi også hatt med solid deltagelse i klasse ASP ved 
blant annet Jørn Strypet, Tuva Bråten og Øyvind Brohaug. Men et av høydepunktene 
som jeg husker best må være når Jørn skal prøve å skyte i klasse R utpå året, og på 
banestevnet i Lonås likegodt vinner foran mange gode skyttere! 
 
Styret vil til slutt gratulere alle ungdomsskytterne med innsatsen i 2013, og ønsker 
lykke til med en ny begivenhetsrik sesong.  
 
Alvdal 24.10.13 
For ungdomsutvalget 
Ingvar Brohaug – leder 


